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Protokół Nr LXXVI/22 

z Sesji Rady Gminy Widawa 

odbytej w dniu 29 grudnia 2022 roku 

w Gminnym Ośrodku Kultury w Widawie 

 

 

Ustawowa liczba radnych – 15 

Faktyczna liczba radnych – 15 

Liczba radnych obecnych – 13 

 

Sesję rozpoczęto o godz. 915 

Sesję zakończono o godz. 1120 

 

 

Ad. 1 

Kolejne posiedzenie Rady Gminy otworzył Pan Sławomir Stępnik – Przewodniczący Rady 

Gminy, który powitał wszystkich uczestników spotkania. Następnie po odczytaniu informacji 

związanej z obowiązkiem transmisji obrad oraz po dokonaniu sprawdzenia obecności 

stwierdził prawomocność obrad. 

(Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu). 

 

Ad. 2 

W kolejnym punkcie Przewodniczący Rady nadmienił o tym, iż proponowany wcześniej 

porządek obrad został rozszerzony o kilka punktów. Następnie odczytał poprawioną treść 

harmonogramu, która przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie LXXVI Sesji Rady Gminy Widawa i stwierdzenie prawomocności obrad oraz 

prawidłowości zwołania sesji. 

2. Przedstawienie proponowanego porządku obrad. 

3. Zgłaszanie uwag do protokołu z ostatniego posiedzenia. 

4. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności międzysesyjnej. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w budżecie Gminy Widawa na 2022 rok. 

6. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Widawa na lata 2022-2029. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie odstąpienia od przetargowego trybu zawarcia umowy 

dzierżawy na okres dłuższy niż 3 lata nieruchomości, stanowiącej własność Gminy 

Widawa. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Raportu z wykonania „Programu Ochrony 

Środowiska dla Gminy Widawa na lata 2020-2021 z perspektywą na lata 2022-2025. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia „Regulaminu udzielania dotacji celowej na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do 

rejestru lub znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków”. 
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10. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Regulaminu utrzymania czystości 

i porządku na terenie Gminy Widawa. 

11. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu 

świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez 

właścicieli nieruchomości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Widawa. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia ramowych planów pracy stałych komisji Rady 

Gminy Widawa na 2023 r. 

14. Wolne wnioski i zapytania. 

15. Sprawy różne. 

16. Zamknięcie obrad. 

Następnie Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad zaprezentowanym porządkiem 

obrad.  

W wyniku głosowania porządek obrad po zmianach został przyjęty 13 głosami ,,za”, czyli 

jednogłośnie przez wszystkich radnych. 

(Protokół z głosowania nad porządkiem obrad stanowi załącznik nr 2 do protokołu). 

 

Ad. 3 

Realizując porządek obrad Przewodniczący Rady zapytał o uwagi do przedłożonego 

protokołu z ostatniego posiedzenia. 

Do protokołu nie zgłoszono uwag. 

 

Ad. 4 

Następnie głos zabrał Pan Michał Włodarczyk – Wójt Gminy, który przedstawił sprawozdanie 

międzysesyjne ze swej działalności za okres ostatnich dwóch miesięcy. 

Po wystąpieniu Wójta Gminy głos zabrał Pan Mateusz Barwaśny – Wiceprzewodniczący 

Rady Powiatu Łaskiego, który złożył życzenia noworoczne. 

 

Ad. 5 

Do omówienia projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie poproszona została Pani Ewa 

Wartałowicz – Skarbnik Gminy. 

Odnosząc się do powyższej prośby Pani Skarbnik wymieniła oraz pokrótce omówiła 

wszystkie korekty, jakie zostały wprowadzone do planu finansowego. Następnie odnosząc się 

do kolejnego aktu wyjaśniła, iż z uwagi na omówione zmiany należało również uaktualnić 

Wieloletnią Prognozę Finansową. 

W uzupełnieniu do powyższej wypowiedzi głos zabrał Wójt Gminy, który przedstawił między 

innymi przyczyny opóźnienia terminu realizacji projektów technicznych na przebudowę dróg 

w miejscowości Widawa. Następnie podał przybliżony termin rozpoczęcia i zakończenia 

wspomnianych inwestycji. 
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W dalszej kolejności ze względu na brak jakichkolwiek pytań do przedłożonego w tym 

punkcie projektu uchwały Przewodniczący Rady odczytał jego treść i zarządził 

głosowanie nad jego podjęciem. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady oznajmił, iż Uchwała 

Nr LXXVI/419/22 w sprawie zmiany w budżecie Gminy Widawa na 2022 r. została przyjęta 

13 głosami „za”, czyli jednogłośnie przez wszystkich obecnych radnych. 

(Protokół z głosowania wraz z Uchwałą Nr LXXVI/419/22 w sprawie zmiany w budżecie 

Gminy Widawa na 2022 r. stanowi załącznik nr 3 do protokołu). 

 

Ad. 6 

W związku z tym, iż projekt uchwały przedłożony w tym punkcie został już omówiony, a nikt 

z obecnych radnych nie zgłosił żadnych uwag Przewodniczący Rady odczytał jego treść, 

a następnie zarządził głosowanie nad jego podjęciem. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady Gminy oznajmił, 

iż Uchwała Nr LXXVI/420/22 zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

prognozy Finansowej Gminy Widawa na lata 2022-2029 została przyjęta 13 głosami „za”, 

czyli jednogłośnie przez wszystkich obecnych na sali radnych. 

(Protokół z głosowania wraz z Uchwałą Nr LXXVI/420/22 zmieniającą uchwałę w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej prognozy Finansowej Gminy Widawa na lata 2022-2029 stanowi 

załącznik nr 4 do protokołu). 

 

Ad. 7 

W kolejnym punkcie Przewodniczący Rady poprosił o zabranie głosu Panią Dorotę 

Kaczmarek – Kierownika Referatu Inwestycji, Ochrony Środowiska i Spraw Komunalnych 

w celu omówienia przedłożonego w tym miejscu projektu uchwały. 

Odnosząc się do powyższej prośby Pani Kierownik wyjaśniła mianowicie to, że działka ujęta 

w przedmiotowym akcie położona jest w miejscowości Chociw i stanowi grunt rolny. 

Następnie poinformowała zebranych o tym, iż obecny dzierżawca zwrócił się z prośbą 

o przedłużenie dotychczasowej umowy najmu. Nadmieniła również o tym, iż wspomniana 

osoba wywiązywała się regularnie z nałożonych obowiązków, czyli zapłaty czynszu 

dzierżawnego, którego kwotę wymieniła. Na zakończenie swej wypowiedzi Pani 

D. Kaczmarek wyjaśniła jeszcze, że rada gminy może wyrazić zgodę w drodze uchwały na 

odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia tego typu umowy. 

W dalszej kolejności ze względu na brak jakichkolwiek pytań do omówionego 

i przedłożonego w tym punkcie projektu uchwały Przewodniczący Rady odczytał jego treść. 

Następnie zarządził głosowanie nad jego podjęciem w wyniku, którego Uchwała 

Nr LXXVI/421/22 w sprawie odstąpienia od przetargowego trybu zawarcia umowy 

dzierżawy na okres dłuższy niż 3 lata nieruchomości, stanowiącej własność Gminy Widawa 

została przyjęta 13 głosami „za”, czyli jednogłośnie przez wszystkich obecnych radnych. 

(Protokół z głosowania wraz z Uchwałą Nr LXXVI/421/22 w sprawie odstąpienia od 

przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy na okres dłuższy niż 3 lata nieruchomości, 

stanowiącej własność Gminy Widawa stanowi załącznik nr 5 do protokołu). 
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Ad. 8 

Realizując dalszą część obrad Przewodniczący Rady poprosił o zabranie głosu Pana 

Krzysztofa Michalskiego – właściciela firmy „KSM”, który opracował raport z wykonania 

„Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Widawa na lata 2020-2021”. 

Na wstępie swej wypowiedzi Pan K. Michalski poinformował zebranych o zasadach 

przyjmowania i realizowania wspomnianego powyżej programu. Następnie odnosząc się do 

podstawowych elementów mających wpływ na poprawę jakości powietrza zwrócił uwagę na 

Program Działań Doraźnych w zakresie likwidacji niskiej emisji, a w szczególności na 

konieczność zapoznania się z uchwałą Sejmiku Województwa Łódzkiego, która nakłada na 

gminy obowiązki, tak zwane działania naprawcze w zakresie ochrony środowiska. W toku 

dalszego wystąpienia pokrótce wymienił niektóre ze wspomnianych założeń. Następnie 

omówił kolejny element dotyczący kwestii edukacji i działań promocyjnych. W dalszej 

kolejności w sposób szerszy przedstawił ostatnią część tego programu naprawczego 

dotyczącą kontroli mieszkańców w zakresie spalania rzeczy, których nie należy spalać, 

a także poszanowania środowiska. Kontynuując swe wystąpienie Pan K. Michalski zwrócił 

uwagę również na nowelizację ustawy – Prawo wodne, a także na kierunek działań gminy 

Widawa, która pozyskując dofinansowania na budowę nowych ujęć oraz przydomowych 

oczyszczalni ścieków realizuje poprawnie założenia wspomnianego aktu. Ponadto w sposób 

szczegółowy omówił zmiany dotyczące gospodarki wodno-ściekowej. 

W trakcie wystąpienia Pana K. Michalskiego Przewodniczący Rady zwrócił się z zapytaniem 

dotyczącym gospodarstw rolnych, które posiadają odrębne wodomierze na pobór wody, która 

jest wykorzystywana chociażby do pojenia zwierząt, a mianowicie czy również w takich 

przypadkach należy rozliczać ilość ścieków adekwatnie do zużytej wody. 

Odpowiadając na powyższe Pan K. Michalski zaznaczył to, że Instytut Wsi dokładnie 

wskazuje ile wody można odliczyć na różnego rodzaju zwierzęta, czy też na inne cele 

związane z prowadzeniem gospodarstwa rolnego natomiast on podał przykład dotyczący 

wyliczeń na jednego mieszkańca zużywającego wodę na cele bytowe. Następnie wskazał 

problem z jakim gmina będzie się musiała zmierzyć, a mianowicie brakiem możliwości 

odbioru tak dużej ilości ścieków. Ponadto podkreśli to, że kolejną kwestią jest jakość 

techniczna i szczelność szamb, z których nie uda się odebrać wystarczającej do rozliczenia 

ilości nieczystości. Kontynuując swą wypowiedź Pan K. Michalski nadmienił o tym, że już 

wcześniej sygnalizował o tych wymogach, które należy spełnić. Następnie przyznał to, że 

gmina Widawa prowadzi bardzo dobre działania, które polegają między innymi na 

podłączaniu co roku kolejnych mieszkańców do sieci kanalizacyjnej oraz tak, jak już 

wcześniej wspomniał pomocy przy budowie przydomowych oczyszczalni ścieków. Na 

zakończenie dodał jeszcze to, że kolejny raport wykaże to, że samorząd zmierza w dobrym 

kierunku jeśli chodzi o poprawę gospodarki wodno-ściekowej. 

W tym miejscu Przewodniczący zapytał o to, gdzie mieszkańcy, a zwłaszcza rolnicy mogą 

znaleźć informację mówiącą o tym w jaki sposób i ile wody mogą odliczyć na prowadzenie 

gospodarstwa. 

W odpowiedzi Pan K. Michalski zapewnił, iż niebawem na początku roku takie informacje 

będą przekazywane na szkoleniach pracownikom samorządów, które w formie tabel zostaną 



5 

 

wygenerowane z Głównego Urzędu Statystycznego na podstawie średniego zużycia wody 

w danym roku. Następnie dodał, iż problem stanowić będą ogródki, gdyż nie ma normy ile 

i jakiego rodzaju dana osoba posiada upraw, czy też trawników oraz jaką ilością wody je 

podlewa. 

Odnosząc się do powyższej wypowiedzi Przewodniczący rady przyznał, iż rzeczywiście jest 

to kwestia problemowa, gdyż jeszcze wiele innych czynników wpływa na ilość zużytej wody. 

Z kolei Pan Ireneusz Kozieł – sołtys sołectwa Józefów Widawski zapytał, czy te wyliczenia 

dotyczą również gospodarstw posiadających przydomowe oczyszczalnie ścieków. 

Odpowiadając na powyższe pytanie Pan K. Michalski wyjaśnił, że są one zwolnione z tego 

obowiązku natomiast pozostaje jedynie kwestia nadmiernego osadu, który w zależności od 

technologii usuwa się raz, czy też dwa razy w roku bądź jeżeli to tylko możliwe również 

zagospodarować na własne potrzeby. 

Następnie Przewodniczący Rady zauważył, iż odgórne przepisy nakładają omówione 

wcześniej wymogi niemniej jednak zapytał, czy to są wytyczne unijne. 

Odpowiedzi na pytanie udzielił Wójt Gminy, który wyjaśnił to, że Dyrektywa Azotanowa na 

podstawie przepisów Unii Europejskiej nakazuje realizację takich przepisów, które 

funkcjonują już od kilku lat. Następnie przypomniał zebranym o tym, iż dofinansowania do 

płyt obornikowych, czy też zbiorników na gnojowicę były już realizowane na podstawie 

wspomnianej dyrektywy. Ponadto wspomniał również o kontrolach, jakie miały miejsce 

w Urzędzie Gminy w zakresie realizacji gospodarki wodno-ściekowej. W toku dalszego 

wystąpienia Wójt Gminy odniósł się do wypowiedzi Pana K. Michalskiego, a mianowicie 

tych działań, które zostały podjęte jeszcze przed uchwaleniem przez Sejmik Województwa 

Łódzkiego wszystkich wspomnianych regulacji. Następnie pokrótce omówił realizację 

planowanej inwestycji dotyczącej termomodernizacji budynku po byłej szkole w Brzykowie 

oraz wymiany piecy w budynkach użyteczności publicznej, które następnie wymienił. 

Dodatkowo przedstawił łączny koszt tych przedsięwzięć wskazując jednocześnie źródło ich 

finansowania. W toku dalszej wypowiedzi Pan Wójt omówił jeszcze założenia dotyczące 

wymiany pieca oraz modernizacji budynku Urzędu Gminy, a także przedstawił koszt tego 

przedsięwzięcia, jak również inwestycji w miejscowości Brzyków, o której wspomniał 

powyżej. Wymienił pokrótce zakres prac, jakie będą wykonane oraz raz jeszcze łączną sumę 

pieniędzy na realizację tych dwóch zadań, które w większości będą pokryte 

dofinansowaniem. Dodatkowo poinformował zebranych o tym, że istniej możliwość 

pozyskania kolejnych środków finansowych na żłobek, który mógłby być umiejscowiony 

również w Brzykowie, gdzie funkcjonuje oddział przedszkolny. Następnie przedstawił 

szczegóły dotyczące powyższej kwestii. Kontynuując swe wystąpienie Wójt Gminy raz 

jeszcze podkreśli to, że stopniowo gmina będzie wymieniała źródła ciepła w innych obiektach 

w celu dostosowania się do omawianych wymogów. Następnie nadmienił jeszcze o tym, że 

planowany jest również montaż pomp ciepła oraz fotowoltaiki we wspomnianym budynku po 

byłej szkole w Brzykowie. W dalszej części zaznaczył, iż kolejną rzeczą, jaka została 

przewidziana, to budowa przydomowych oczyszczalni ścieków. Kontynuując wypowiedź 

Wójt Gminy przedstawił koszty tego przedsięwzięcia łącznie z budową nowego ujęcia wody 

oraz instalacji fotowoltaicznych, które to zadania realizowane są z pozyskanych środków. 
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W dalszej kolejności odnosząc się do elementu nauki i edukacji zaznaczył, iż jak najbardziej 

na zebraniach, czy też innego typu spotkaniach należy przekazywać mieszkańcom wiedzę 

oraz promować działania proekologiczne. Na zakończenie swego wystąpienia Wójt Gminy 

szeroko odniósł się do programu naprawczego związanego z likwidacją kopalni węgla 

brunatnego położonej na obszarze powiatu bełchatowskiego, tak zwanego „Transformacją 

Obszarów Górniczych Województwa Łódzkiego” oraz poinformował o dalszej procedurze 

dotyczącej budowy przydomowych oczyszczalni ścieków. 

W związku z brakiem jakichkolwiek pytań do omówionego aktu, Przewodniczący Rady 

Gminy odczytał jego treść i zarządził przeprowadzenie głosowania nad jego przyjęciem. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady Gminy oznajmił, 

iż Uchwała Nr LXXVI/422/22 w sprawie przyjęcia Raportu z wykonania „Programu Ochrony 

Środowiska dla Gminy Widawa na lata 2020-2021 z perspektywą na lata 2022-2025 została 

przyjęta 13 głosami „za”, czyli jednogłośnie przez wszystkich radnych. 

(Protokół z głosowania wraz z Uchwałą Nr LXXVI/422/22 w sprawie przyjęcia Raportu 

z wykonania „Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Widawa na lata 2020-2021 

z perspektywą na lata 2022-2025 stanowi załącznik nr 6 do protokołu). 

Następnie Przewodniczący Rady ogłosił kilkuminutową przerwę. 

 

Ad. 9 

Po wznowieniu obrad Przewodniczący Rady poprosił ponownie o zabranie głosu Panią 

D. Kaczmarek w celu przedstawienia uzasadnienia do projektu uchwały umieszczonego 

w tym punkcie. 

Na wstępie swej wypowiedzi Pani Kierownik wyjaśniła to, że zapisy ustawy o ochronie 

zabytków rozszerzyły krąg podmiotów, którym może być udzielona dotacja z uwagi na to, że 

zabytek nie musi być w rejestrze i wystarczy, że będzie ujęty w gminnej ewidencji zabytków. 

Wyjaśniła następnie, że przedłożony dokument został opracowany w całości od nowa 

ponieważ zacytowany powyżej akt dopuszcza również różnego rodzaju dotacje oraz w różnej 

wysokości procentowej. Dodała, iż wspomniane elementy mają znaczący wpływ na 

skorzystanie z dofinansowania z Rządowego Programu Odbudowy Zabytków. Następnie 

poinformowała zebranych o tym, iż omawiany dokument został zaopiniowany przez Ministra 

Rolnictwa i Rozwoju Wsi oraz Prezesa Urzędu Ochrony Konkurencji i Konsumentów 

natomiast uwagi zostały wprowadzone do omawianego regulaminu.  

W uzupełnieniu do powyższej wypowiedzi głos zabrał Wójt Gminy, który wyjaśnił zebranym 

mianowicie to, że przedłożony akt jest podejmowany ze względu na to, że pojawiło się 

dofinansowanie w ramach programu Polski Ład. Następnie przedstawił procedurę naboru, 

a także wymienił dokumenty, które muszą być przygotowane i przedłożone. Ponadto 

wymienił obiekty zabytkowe, które planuje się odrestaurować z wykorzystaniem 

wspomnianego dofinansowania w wysokości 98%. W dalszej kolejności pokrótce przedstawił 

zakres prac, jakie mają być zrealizowane oraz przybliżone koszty tych przedsięwzięć. 

Dodatkowo Wójt Gminy wymienił jeszcze korzyści, jakie przyniesie podjęcie przedłożonego 

projektu uchwały. 

W dalszej kolejności ze względu na brak jakichkolwiek pytań do omówionego 
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i przedłożonego w tym punkcie projektu uchwały Przewodniczący Rady odczytał jego treść. 

Następnie zarządził głosowanie nad jego podjęciem w wyniku, którego Uchwała 

Nr LXXVI/423/22 w sprawie przyjęcia „Regulaminu udzielania dotacji celowej na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru 

lub znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków” została przyjęta 13 głosami „za”, czyli 

jednogłośnie przez wszystkich obecnych radnych. 

(Protokół z głosowania wraz z Uchwałą Nr LXXVI/423/22 w sprawie przyjęcia „Regulaminu 

udzielania dotacji celowej na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane 

przy zabytkach wpisanych do rejestru lub znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków” 

stanowi załącznik nr 7 do protokołu). 

 

Ad. 10 

Następnie ponownie głos zabrała Pani D. Kaczmarek, która przedstawiła uzasadnienie do 

kolejnego projektu uchwały. Wyjaśniła mianowicie to, że po wejściu w życie 

znowelizowanych przepisy ustawy o utrzymaniu czystości i porządku w gminach należy 

zmienić nazewnictwo w obowiązującym dotychczas regulaminie. Następnie wymieniła 

i omówiła poszczególne korekty dodając jednocześnie to, że umożliwią one również 

sporządzenie sprawozdań, które również będą zawierały te nowe zapisy. Ponadto odnosząc się 

do kolejnego projektu uchwały Pani D. Kaczmarek wyjaśniła, że również dotyczy ona jedynie 

zmian w nazewnictwie. 

W związku z brakiem jakichkolwiek pytań do omówionego aktu, Przewodniczący Rady 

Gminy odczytał jego treść i zarządził przeprowadzenie głosowania nad jego przyjęciem. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania Uchwała Nr LXXVI/424/22 zmieniającej uchwałę 

w sprawie Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Widawa została 

przyjęta jednogłośnie 13 głosami „za”. 

(Protokół z głosowania wraz z Uchwałą Nr LXXVI/424/22 zmieniającej uchwałę w sprawie 

Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Widawa stanowi załącznik 

nr 8 do protokołu). 

 

Ad. 11 

W tym punkcie głos zabrał Wójt Gminy, który podjął temat dotyczący wysokości stawek za 

odbiór odpadów komunalnych. Nadmienił mianowicie o tym, iż w ościennych samorządach 

rozstrzygają się przetargi i ustalane są wysokości wspomnianych opłat. Następnie podał 

przykład sąsiedniej gminy Sędziejowice, gdzie stawka jest wyższa od obowiązującej na 

naszym terenie o 3 zł, a wysokość bonifikaty jest z kolei niższa o 2 zł. W dalszej kolejności 

zaznaczył, iż będzie systematycznie informował zebranych o wynikach kolejnych przetargów 

oraz wysokości opłat ustalanych przez poszczególne samorządy. Ponadto Wójt Gminy 

przypomniał zebranym o tym, iż w poprzednich latach było podobnie, gdyż w naszej gminie 

w pierwszej kolejności ustalane są te stawki i jak się później okazuje są one najkorzystniejsze. 

Następnie ze względu na brak jakichkolwiek pytań i uwag do wspomnianego powyżej 

projektu uchwały Przewodniczący Rady odczytał jego treść. 

W dalszej kolejności zarządził głosowanie nad jego podjęciem w wyniku, którego Uchwała 
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Nr LXXVI/425/22 zmieniająca uchwałę w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu 

świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez właścicieli 

nieruchomości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi została przyjęta 13 głosami 

„za”, czyli jednogłośnie przez wszystkich radnych obecnych na sali. 

(Protokół z głosowania wraz z Uchwałą Nr LXXVI/425/22 zmieniająca uchwałę w sprawie 

szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów 

komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za 

uiszczoną przez właścicieli nieruchomości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

stanowi załącznik nr 9 do protokołu). 

 

Ad. 12 

Realizując kolejny punkt obrad Przewodniczący Rady w pierwszej kolejności poinformował 

zebranych o tym, iż wpłynęła skarga na działalność Wójta Gminy Widawa, która została 

skierowana pod obrady Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. Następnie poinformował 

zebranych o tym, iż skarga uznana została za bezzasadną a całe stanowisko stanowisko 

komisji zawarte zostało w przedmiotowym akcie. W dalszej kolejności ze względu na brak 

jakichkolwiek pytań odczytał treść przedmiotowego aktu i zarządził głosowanie. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania Uchwała Nr LXXVI/426/22 w sprawie 

rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Widawa została przyjęta 13 głosami „za”, 

czyli jednogłośnie przez wszystkich radnych obecnych na sali.  

(Protokół z głosowania wraz z Uchwałą Nr LXXVI/426/22 w sprawie rozpatrzenia skargi na 

działalność Wójta Gminy Widawa stanowi załącznik nr 10 do protokołu). 

 

Ad. 13 

Uzasadnienie do kolejnego projektu uchwały przedstawił również Przewodniczący Rady, 

który poinformował zebranych o tym, iż rada gminy zobowiązana jest co rocznie do 

przyjmowania planów pracy stałych komisji. Wyjaśnił, iż zostały one opracowane przez 

poszczególnych przewodniczących i stanowią załączniki do przedmiotowego projektu 

uchwały. Następnie w związku z brakiem jakichkolwiek pytań do omówionego aktu, 

Przewodniczący Rady Gminy odczytał jego treść i zarządził przeprowadzenie głosowania nad 

jego przyjęciem. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania Uchwała Nr LXXVI/427/22 w sprawie ustalenia 

ramowych planów pracy stałych komisji Rady Gminy Widawa na 2023 rok została przyjęta 

jednogłośnie 13 głosami „za”, czyli jednogłośnie przez wszystkich radnych obecnych na sali.  

(Protokół z głosowania wraz z Uchwałą Nr LXXVI/427/22 w sprawie ustalenia ramowych 

planów pracy stałych komisji Rady Gminy Widawa na 2023 rok stanowi załącznik nr 11 do 

protokołu). 

 

Ad. 14 

W punkcie dotyczącym wolnych wniosków i zapytań brak chętnych do dyskusji. 
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Ad. 15 

W tym miejscu głos zabrał ponownie Wójt Gminy, który złożył wszystkim obecnym oraz 

mieszkańcom gminy Widawa życzenia na nowy nadchodzący rok. 

Po wystąpieniu Wójta Gminy głos zabrał jeszcze Przewodniczący Rady, który zarówno we 

własnym, jak również w imieniu całej rady przekazał wszystkim życzenia noworoczne. 

 

Ad. 16 

Z uwagi na wyczerpanie tematyki zaplanowanej na to spotkanie oraz brak chętnych do 

dyskusji Przewodniczący Rady Gminy podziękował za udział w obradach i zamknął kolejne 

posiedzenie Rady Gminy Widawa. 

Na tym protokół zakończono. 

           Przewodniczący 

Protokołowała:             Rady Gminy Widawa

   

Jolanta Szuleta    Sławomir Stępnik 


